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PP veu possible abaixar l'IBI i integrar-se a la zona 1

L'alcaldable del PP, Jordi Carreras, assegura que el consistori
té capacitat econòmica per integrar Sant Cugat a la zona 1 del
transport públic metropolità i abaixar simultàniament
l'Impost de Béns i Immobles (IBI). D'aquesta manera, el PP
respon l'alcaldessa, Mercè Conesa, que ha avançat que
l'Ajuntament està estudiant la manera d'integrar el municipi
a la zona 1 sense traslladar al ciutadà més pressió fiscal. 

Integrar-se a la zona 1 del transport públic metropolità suposa un recàrrec en l'IBI. Tot i això, el PP assegura
que és possible abaixar l'impost, tant si Sant Cugat s'integra com si no.

Ho ha explicat l'alcaldable de la formació, Jordi Carreras.

Jordi Carreras: Estem convençuts que és factible per la informació que tenim dels pressupostos, però
no sabem fins a quin punt es pot abaixar.

Segons Carreras, l'Ajuntament té capacitat econòmica per arribar fins a un 25% de reducció de l'IBI en quatre
anys.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/eleccions2011/62539.html
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